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Výsledky dotazníkového šetření mezi občany Chlebičov za účelem zjištění 

pocitu bezpečí v obci Chlebičov ve vztahu k městskému kamerovému 

dohlížecímu systému 

 

Obec Chlebičov ve spolupráci s Komisí prevence kriminality uspořádala v období od 

14.10.2016 do 31. 10. 2016 dotazníkové šetření, a to jak v papírové, tak v elektronické podobě.  

Účelem tohoto dotazníkového šetření bylo zjištění názoru občanů naší obce k možné realizaci 

vybudování Městského kamerového systému v naší obci. Jelikož obec Chlebičov chce požádat 

o podání dotace z programu Prevence kriminality vyhlašovaného každoročně Ministerstvem 

vnitra České republiky. Důležitou součásti této žádosti je vypracování Plánu prevence 

kriminality naší obce na období let 2016 až 2020. Součástí toho plánu musí být i výstup z výše 

uvedeného dotazníkové šetření. 

Mezi naše občany bylo celkem do jejich poštovních schránek rozneseno přes 300 

dotazníkových formulářů, tedy na jednu nemovitost k naší obci vždy jedna žádost. Dle statistiky 

Ministerstva vnitra České republiky žilo k 1. 1. 20165 v naší obci celkem 1138 obyvatel. 

V uvedeném termínu bylo na sekretariát obecního úřadu celkem odevzdáno 67 dotazníků, a to 

jak v elektronické, tak v papírově podobě. V elektronické podobě jich přišlo celkem 9 

vyplněných dotazníků a v papírové podobě celkem 58. Z celkového počtu 300 rozdaných 

dotazníků, vyplnili a následně vrátili občané celkem 67 dotazníků, což činí 22,33 %. Myslím 

si, že občanů projevili snahu vyjádřit svůj názor k této problematice. 

V dotazníku bylo celkem uvedeno 7 těchto otázek: 

1. Cítíte se v obci Chlebičov bezpečně?       

2. Jste dostatečně informován(a) o možnostech městských kamerových dohlížecích 

systémů (monitorování prostranství)?      

3. Podporujete záměr zřízení městského kamerového systému v obci Chlebičov 

4. Domníváte se, že městský kamerový systém je nástroj pro posílení bezpečnosti?  

5. Přál(a) byste si zavedení městského kamerového dohlížecího systému i do okolí 

svého bydliště?        

6. Cítíte se v monitorovaných územích bezpečněji (prosím o sdělení Vašeho pocitu)? 

7. Vaše jiné vyjádření k problematice možného vybudování městského kamerového 

systému v obci Chlebičov.  

 

Občané mohli dotazník formulovat anonymně. Pouze jeden občan se pod dotazník podepsal, 

Kromě poslední odpovědi, mohli občanů zakroužkovat odpovědi ANO nebo NE nebo případně 

uvést jinou odpověď. Na poslední otázku měli možnost se občané vyjádřit volnou formou. Vzor 

dotazníku pro občany obce Chlebičov je přílohou tohoto výsledku dotazníkového šetření. 

K lepšímu posouzení a pro přehlednost bylo zpracováno grafické zobrazení na jednotlivé 

zodpovězené otázky občany Chlebičova 



 

 

    OBEC CHLEBIČOV, Hlavní 65, 747 31 Chlebičov 

 
 

2 
 

Výsledky dotazníkového šetření podle odpovědí na otázky 

 

1. Na první otázku odpovědělo celkem 62 občanů ANO a 5 občanů odpovědělo na otázku 

NE. Tedy 92,54 % z celkového počtu odpovědělo kladně, 7,46% odpovědělo záporně. 

 

 

 

2. Na druhou otázku odpovědělo celkem 37 občanů ANO a 30 občanů odpovědělo na 

otázku NE. Tedy 55,22 % z celkového počtu odpovědělo kladně, 44,78 % odpovědělo 

záporně. 
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Otázka č. 1 - Cítíte se v obci bezpečně?

ANO NE NEODPOVĚDELI
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Otázka č. 2 Jste dostatečně informováni o možnostech 
MKDS (monitorování prostranství)?
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3. Na třetí otázku odpovědělo celkem 45 občanů ANO a 22 občanů odpovědělo na otázku 

NE. Tedy 67,16 % z celkového počtu odpovědělo kladně, 32,84% odpovědělo záporně. 

 

 

 

4. Na čtvrtou otázku odpovědělo celkem 44 občanů ANO a 23 občanů odpovědělo na 

otázku NE. Tedy 65,67 % z celkového počtu odpovědělo kladně, 33,33% odpovědělo 

záporně. 
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Otázka č. 3 Podporujete záměr zřízení MKDS v obci 
Chlebičov?

ANO NE NEODPOVĚDĚLI
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Otázka č. 4 Domníváte se, že MKDS je nástroj pro posílení 
bezpečnosti?

ANO NE NEODPOVĚDELI
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5. Na pátou otázku odpovědělo celkem 38 občanů ANO a 29 občanů odpovědělo na otázku 

NE. Tedy 56,72 % z celkového počtu odpovědělo kladně, 43,28% odpovědělo záporně. 

 

 

 

6. Na šestou otázku odpovědělo celkem 42 občanů ANO a 23 občanů odpovědělo na 

otázku NE a dva občané odpověděli NEVÍM. Tedy 62,69 % z celkového počtu 

odpovědělo kladně; 34,33 % odpovědělo záporně a 2,98 % odpovědělo NEVÍM. 
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Otázka č. 5 Přál(a) by jste si zavedení MKDS i do okolí 
vašeho bydliště?

Ano NE NEODPOĚDĚLI
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Otázka č. 6 Cítíte se v monitorovaných územích bezpečněji 
(prosím o sdělení vašeho pocitu)?

ANO NE NEODPOVĚDELI
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7. U této poslední otázky měli občané možnost vyjádřit své názory na MKDS, a to volnou 

formou. Této možnost celkem využilo 35 občanů, což je z celkového počtu 67 

doručených dotazníků 52.24%. U této možnosti vyjádřili občané tyto názory: 

• Zbytečná investice. 

• Za splnění všech zákonných podmínek týkajících se provozu daného zařízení 

bych instalaci přivítal. 

• Souhlasím se zavedením kamerového systému . 

• Kamerový systém si přeji z důvodu ničení veřejného i soukromého majetku. 

• Bude posílena bezpečnost dětí. seniorů i ostatních občanů. 

• Ano – jsem pro. 

• Už to v naší vesnic dávno mělo být. 

• Hlavně by měl být na hřištích a v LIPJU a v okolí hospod a školy, aby se 

předešlo krádežím nebo ničení majetku. 

• Problematiku neznám, nebyl jsem přítomen prezentaci (práce). 

• Jsem plně pro systém, je jistá prevence vandalismu na veřejných prostorech. 

• Jednu kameru nainstalovat ke vjezdu do bývalého JZD(kamiony). 

• Častější kontroly PČR v obci. Vybudování obecní policie. 

• Jsem pro zavedení kamerového systému v obci. 

• Aby nezasahoval do soukromí. 

• Vzhledem k tomu, že tento týden údajně někdo v černé bundě s kapucí obcházel 

novostavby a po otázce, koho hledá, utekl. Řekla bych, že i těmto situacím by 

se dalo předejít i díky kamerovému systému. 

• Také uvidíme pohyb v práci obecní zaměstnance! 

• Kamerovému systému snad odradí od příp. trestné činnosti, nebo pomůže 

k včasnému odhalení. 

• Monitorovány by měly být veřejné budovy, škola, školka, obec.úřad, kulturní 

dům a jejich okolí, koupaliště, zastávky, hřiště apod.  

• Kam.systém by měl být určitě ve škole, MŠ, OÚ, snad také křižovatka vjezd do 

obce. 

• Po několika nočních návštěvách v naší obce je to dobrá věc. 

• Jen na místech uvedených v bodu 3(myšleno dotazníku). Zbytečně vyhozené 

peníze 

• Jsem jednoznačně pro kamerový systém, posílí bezpečnost nás slušných občanů 

obce! 

• Kamerový systém určitě u školy!! 

• Souhlasím s vybudováním kamerového systému. je to lepší, než by si kamerový 

systém instaloval každý sám. Kamerových systému přibývá a živly se budou 

soustředit na lokalitu bez nich. 

• V obci Chlebičov je toto opatření zcela zbytečné. Vzhledem k nulové 

kriminalitě obec může využít rozpočet daleko lépe a užitečněji 
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• Kamerový systém považuji za mrhání prostředky obce. Upozorňuji na tristní 

stav pošty v Jednotě! Tento způsob řešení je nedůstojný jak pro pracovnici 

pošty, tak pro občany. Zpět na úřad! 

• Kamery v obci si nepřeji. 

• Domníváme se, že by si daleko větší pozornosti zasloužil dohled na obecně 

známými znečišťovateli ovzduší v obci a to především z komínů lokálních 

topenišť.  Zejména pod rouškou tmy mnozí pálí neuvěřitelná svinstva, jejichž 

zápach je cítit celou noc. Uvědomte si, kolik občanů trpí závažnými chorobami, 

resp. kolik jich už na tyto nemoci zemřelo. Myslíme si, že jedna skládka 

toxických odpadů na katastru naší stačí a není třeba ničit zdraví lidí dalšími 

způsoby. V tomto kontextu je nějaký kamerový systém v obci zbytečný luxus. 

za ty peníze nechejte raději udělat interaktivní mapu lokalit, odkud zejména 

v noci vypouštějí černé páchnoucí čmoudíky. Není třeba někoho ostrakizovat, 

bude stačit, když to zveřejníte obecně a snad pomůže. Lidé se poznají a snad 

zastydí. Děkujeme. 

• Městský kamerový systém je policejní nástroj, který hrubě narušuje soukromí 

občanů. 

• Pro obec jsou důležitější věci. Měly by se řešit stávající problémy a stížnosti, 

nikoliv potencionální. K některým skutečným problémům se obec staví značně 

zvláštním způsobem. 

• Zbytečné. 

• V obci je bezpečno. 

• Neznám analýzu kriminální činnosti v naší obci. Kamerový systém je zcela 

zbytečný. Je to další nástroj k sledování pokojných lidí. 

• Monitorovat přístupové cesty. 

Z celkového počtu 35 občanů, se vyjádřilo 23 kladně, spíše pro vybudování kamerového 

systému, pouze 12 se vyjádřilo záporně, někteří kriticky. Někteří občanů se v odpovědi 

primárně vůbec nevyjádřili ke kamerovému systému, spíše pak k otázkám jinému dění 

v obci. 
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Otázka č. 7 - Vaše jiné vyjádření k problematice možného 
vybudování MKDS v obci Chlebičov

Vyjádřily svůj kladný názor Vyjádřily svůj záporný názor Nevyjádřily svůj názor
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Celkově lze dotazníkové šetření občanů Chlebičova pojmout jako pozitivní nástroj ke zjištění 

jejich názoru. Bohužel skoro polovina občanů se vyjádřila, že nemá potřebné informace ke 

kamerovému systému, proto je velmi smutné, že se občané nezúčastnili veřejné prezentace 

k tomuto tématu, kterou obec Chlebičov ve spolupráci s komisi prevence kriminality a zástupci 

Policie České republiky pro občany uspořádali. Na veřejnou prezentaci přišlo pouze 10 občanů. 

Výsledek tohoto dotazníkového šetření poslouží jako podklad pro případné vypracování Plánu 

prevence kriminality obce Chlebičov na léta 2016 až 2020.  

 

V Chlebičově dne 9. 11. 2016 

 

Ing. Pavel Novotný 

předseda  

Komise prevence kriminality obce Chlebičov 

 


